
Det gjør det enklere i og med at totalbeløpet ikke overstiger 50 000-  Søknaden kan da behandles av 
rådmannen i h.h.t. delegert myndighet.
Vi har dessverre midler før vi får påfyll fra fylkeskommunen i 2009, d.v.s. at du ikke kan forvente formelt svar 
før i mars/april.
Men jeg tror nok jeg kan si at søknaden blir imøtekommet med bakgrunn i tidligere vurdering.
Se på dette som et foreløpig svar.
 
Med hilsen
Solfrid Lund
Rådgiver
Bjugn kommune
7160 Bjugn
Tlf: 72519514 / 99584674
E-post: solfrid.lund@bjugn.kommune.no
www.bjugn.kommune.no

Fra: Arnt-Ivar Kverndal [mailto:Arnt-Ivar.Kverndal@sintef.no] 
Sendt: 26. januar 2009 14:11
Til: Lund Solfrid 
Emne: RE: Filmprosjektet

Søkte tidligere om 25' - men ser at behovet er 50'. Svaret er derfor ja.

From: Lund Solfrid [mailto:Solfrid.Lund@bjugn.kommune.no] 
Sent: 26. januar 2009 14:09
To: Arnt-Ivar Kverndal
Subject: SV: Filmprosjektet

Inkluderer de 50 000 de midlene du har fått tilsagn om tidligere?

Fra: Arnt-Ivar Kverndal [mailto:Arnt-Ivar.Kverndal@sintef.no] 
Sendt: 26. januar 2009 13:54
Til: Lund Solfrid 
Emne: Filmprosjektet

Solfrid!
 
Oppdatert prosjektskisse.
 
Ramme: 200.000
 
Søker Bjugn kommune om 50.000.
 
 
aik

From: Lund Solfrid [mailto:Solfrid.Lund@bjugn.kommune.no] 
Sent: 26. januar 2009 10:10
To: Arnt-Ivar Kverndal
Subject: SV: Påminnelse næringsmøte

Vanlig tid - kl. 1400 i Rorbua.

Fra: Arnt-Ivar Kverndal [mailto:Arnt-Ivar.Kverndal@sintef.no] 
Sendt: 26. januar 2009 09:56
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Til: Lund Solfrid 
Emne: RE: Påminnelse næringsmøte

Tidspunkt Solfrid?
 
aik

From: Lund Solfrid [mailto:Solfrid.Lund@bjugn.kommune.no] 
Sent: 26. januar 2009 09:55
To: Andersson Siv Iren Stormo; Arnt-Ivar Kverndal; Astad Arnfinn; Bjarne Beversmark; Geir Gjelseth; Gjelseth 
Rikke; Groven Bjørnar; Kvam Ketil; Langvold Tor ; Rise Kjetil By; Røkkum Ådne; Stranden Bernt Jørgen; 
Sundet Rita; Vidar Schanke
Subject: Påminnelse næringsmøte

Dere husker vel næringsmøtet på onsdag?
 
Både rådmann og ordfører er borte, men vi er så mange at vi bør gjennomføre det likevel - såfremt det ikke er 
mye forfall forøvrig da????
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